

**επαναπροκήρυξη**

«Επαναπροκήρυξη των όρων για χρηματοδότηση ερευνών» (τίτλος), *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 29-9-2011.

«Την ακύρωση και την επαναπροκήρυξη του διαγωνισμού για την κατασκευή μονάδας ηλεκτροπαραγωγής ισχύος 800 MW στη Μεγαλόπολη εισηγείται ο πρόεδρος της επιχείρησης κ. Π. Α. στο ΔΣ που συνεδριάζει σήμερα», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 28-7-2009.

«Το σχέδιο προκήρυξης του υπουργείου Υγείας βρίσκεται ήδη στα χέρια του ΑΣΕΠ και είναι θέμα ημερών να δοθεί το “πράσινο φως” για την έκδοσή της. Πρόκειται ειδικότερα για 208 κενές οργανικές θέσεις διαφόρων κλάδων και ειδικοτήτων όλων των εκπαιδευτικών κατηγοριών, καθώς και 15 θέσεις μονίμων, οι οποίες προέκυψαν από επαναπροκηρύξεις θέσεων», *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 9-2-2009.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: επαναπροκήρυξη 669, επαναπροκηρύξεις 330 / και με ενωτικό]

**επαναπροκηρύσσω**

«Η ΕΤΑ επαναπροκηρύσσει διαγωνισμό για τον Προμαχώνα», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 28-3-2011.

«2.000 θέσεις γιατρών και οδοντιάτρων στο ΙΚΑ θα επαναπροκηρυχθούν από το ΑΣΕΠ προκειμένου να συμπεριληφθούν οι θέσεις του Νόμου 2643/98 για τις ειδικές κατηγορίες που προβλέπονται από το νόμο», *ΕΘΝΟΣ*, 4-8-2009, σελ. 2.

«Μάλιστα, όπως προσθέτει, οι πολύ σκληρές προϋποθέσεις είχαν ως αποτέλεσμα από τις 16.000 θέσεις παιδιών που προκήρυξε το υπουργείο, να καλυφθούν μόνο οι 7.500, γι’ αυτό και θα επαναπροκηρυχθούν θέσεις», *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 1-10-2008.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: επαναπροκηρύσσει 439, επαναπροκήρυξε 431, επαναπροκηρύξει 758]

**επαναρύθμιση**

«Όμως, από την άλλη πλευρά, ο Σόρος αναγνωρίζει ότι τίποτα δεν εγγυάται ότι και το κράτος δεν θα κάνει λάθη: “Υπάρχει σήμερα ο πραγματικός κίνδυνος ότι την ακραία απορύθμιση θα τη διαδεχθεί η εκδικητική επαναρύθμιση”», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 24-11-2008.

«Ανατροπή ή επαναρύθμιση;» (τίτλος), *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 19-10-2008.

«Επαναρύθμιση που ουσιαστικά ταυτίζεται με την απορύθμιση και την υπονόμευση θεμελιωδών δικαιωμάτων των εργαζομένων της Ευρώπης», *ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ* (ηλ. έκδ.), 8-1-2003.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: επαναρύθμιση 726, επαναρυθμίσεις 153, επαναρρύθμιση 930, επαναρρυθμίσεις 66]

### επανασχεδιασμός

«Επανασχεδιασμός δρομολογίων άγονης γραμμής» (τίτλος), *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 17-2-2011.

«ΔΕΗ: Προχωρεί σε επανασχεδιασμό τιμολογίων» (τίτλος), *ΗΜΕΡΗΣΙΑ* (ηλ. έκδ.), 8-2-2010.

«Προτείνω να παρακάμψουμε τους θεολογικούς του συνειρμούς, *latu sensu*, και να παρατηρήσουμε τους επανασχεδιασμούς του Α. σαν ένα είδος θέασης που επιχειρεί να διαπραγματευθεί την αύρα των συγκινήσεων που περιβάλλει το μυστικό του, αποσπώντας ένα κάποιο δέος», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 20-5-2007.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: επανασχεδιασμός 999, επανασχεδιασμοί 174, επανασχεδιασμό 897, επανασχεδιασμούς 326]

### επαναχρησιμοποίηση → επανάχρηση<sup>26</sup>

«Στόχος είναι η αξιοποίηση και βέλτιστη χρήση της ήδη πολεοδομημένης γης με επανάχρηση κτηρίων, αναπλάσεις, ανάσχεση της διάχυσης της πόλης, θωράκιση του εξωαστικού χώρου, της γεωργικής γης, των χώρων πρασίνου και των ελεύθερων χώρων», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 20-7-2011.

«Η χρήση του χάλυβα από τα παλιά λάστιχα έχει διπλή οικολογική ωφέλεια, καθώς βοηθά επίσης στην επαναχρησιμοποίηση ενός προϊόντος από τα εργοστάσια ανακύκλωσης ελαστικών, το οποίο σε αρκετές περιπτώσεις καταλήγει στις χωματερές», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 23-12-2010.

«Τα παραδείγματα εφαρμογών στο εξωτερικό απέδειξαν για άλλη μια φορά ότι “έχουμε ακόμα πολύ δρόμο”, αφού η επαναχρησιμοποίηση των υγρών αποβλήτων και η αφαλάτωση εφαρμόζονται ευρύτατα σε όλη τη Μεσόγειο», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 24-6-2010.

«Επαναχρησιμοποίηση νερού από την Ψυττάλεια» (τίτλος), *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 29-5-2010.

«Όπως ανέφερε χθες ο κ. Β., η ημερίδα δεν αφορά μόνο στη ΔΕΥΑΜΒ, αλλά και όλες τις ΔΕΥΑ της χώρας, ενώ αναφέρθηκε και στις μελέτες που γίνονται επί 10 χρόνια για την επαναχρησιμοποίηση υγρών αστικών αποβλήτων για άρδευση και για αφυδάτωση της ιλύος και χρήση της στον αγρό», *ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΛΑΡΙΣΑΣ* (ηλ. έκδ.), 16-4-2010.

26. Βλ. Εισαγωγή και ΔΕΟΝ 9-10.